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XV. Prof.Dr.A.Lütfü Tat Simpozyumu'nun Ardından 
 
 
Simpozyuma katılmak üzere güzel bir sonbahar günü geldi�imiz Bilkent Kongre 
Merkezi'nde konukları kapıda kar�sılayan Prof.Dr. Ayla Gülekon'un sıcak dostlu�u 
beni yıllar öncesine, ilk simpozyumun anılarına götürdü. Simpozyum Ba�ıkanı 
Prof.Dr. M.Ali Gürer ve ben o zaman asistandık. Ankara Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Morfoloji binasındaki ilk simpozyuma dinleyici olarak katıldı�ımız 1975 yılında arka 
sıralarda otururken ye�il elbiseli sarı�ın, çok güzel bir genç kadının konu�ımacılara 
yöneltti�i soruları merak ve hayranlıkla dinlemi�ıtik, kim oldu�unu ö�renince 
�a�ıırmı�ıtık, nasıl o kadar genç bir hoca olabilir diye... O hoca o zaman henüz 
doçent olan sayın Türkan Saylan'dı. 
 
Açılı�ı töreni sade, zarif ve anlamlı idi. Yekta Güngör Özden gibi çok özel bir 
konu�ımacıyı dinlemek ise ne yazık ki pek az ki�iye kısmet oldu. 'Açılı�ı ve kapanı�ı 
törenleri genelde tenha olur' kuralı geçerli idi yine... Tıbbi konulara a�ıina olan bizler 
seçkin bir hukuk adamını dinlemekle mutlu olduk. 
 
Simpozyum Ba�ıkanı Prof.Dr. Mehmet Ali Gürer kürsüde bize hitabederken otuz yıla 
yakla�ıan arkada�ılı�ımızın eskimeyen sıcaklı�ı, karde�ı sevgisi kadar yalansız 
dostlu�umuzu içimde hissettim ve tüm dermatoloji ailesine aynı dostlu�u diledim. 
Bilimsel oturumların ba�ılaması ile salonlar öylesine doldu ki bazen oturacak yer 
bulamadık. Birçok dermatolog bu nedenle istedikleri halde oturumlara katılamadılar. 
çÇy molalarında olu�ıan uzun kuyruklar ve dinlenmek isteyenler için oturacak yer 
azlı�ı biraz sıkıntı yarattı. 
 
Simpozyumların genel amacı e�itim oldu�u için do�al olarak klasik konulara a�ırlık 
verilmi�ıti. Ancak klasik konular sunulsa bile ö�retim üyeleri kendi gözlem ve 
deneyimlerini de sunumlara katmalıdırlar kanısındayım. Örne�in, epidemiyolojik 
konular anlatılırken hep yabancı kaynaklara ait bilgiler sunulmaktadır. Oysa klasik 
bilgilerin yanısıra bizlerde yöresel bulguları, kendi gözlem ve kayıtlarımızı da 
birbirimize aktarmalıyız. Bilgisayar tenolojisi artık kısa sürede kendi klinik kayıtlarımızı 
de�erlendirme olana�ı sa�layabilir. Prof.Dr. Hamdi Memi�ıo�lu'nun Çukurova Bölgesi 
ile ilgili çalı�ıma ve sunumlarının bu konuda hepimize iyi bir örnek te�ıkil edece�i 
kanısındayım. 
 
Simpozyumda genç ku�ıak dermatologların gayretleri ve güzel sunumları hepimizi 
gururlandırdı. 
Dermatoloji ailesinde son yıllarda üzelerek gözlemledi�imiz kırgınlıkların a�ıılması ve 
nice sempozyumlara elele, dostluk ve sevgi içinde ula�ıılması dile�i ile... 
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